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Spørgsmål 408:

Ministeren bedes oplyse, hvorvidt der forventes yderligere afskedigelser som følge af de reducerede 
årsværksantal over de kommende år.

Svar:

Der vil formentlig også i fremtiden blive behov for løbende justeringer i 
personalesammensætningen sideløbende med, at opgaverne og opgaveløsningen ændres.

SKAT har fra fusionen i 2005 fulgt en effektiviseringsplan, hvor der gennem organisatoriske 
ændringer, ved hjælp af synergieffekter og stordriftsfordele samt gennem IT-moderniseringer sker 
en reduktion af medarbejderstaben fra ca. 10.000 i 2005 til ca. 6.400 i 2014. 

Det forventes at ske ved naturlig afgang, kan det kan ikke udelukkes, at der vil finde justeringer sted 
i dette forløb – enten gennem afskedigelser eller ved ekstraordinær bevillingstilførsel, som det for 
eksempel skete ved FFL 2011.


